
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy

Nr 2/2006  w dniu 23 stycznia 2006 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Lech Pluciński
- Przewodniczący Komisji

obecny

 2.
 

Teresa Walewska
- Wiceprzewodnicząca   Komisji

obecna

 3.
 

Jerzy Piasecki
          - Sekretarz Komisji

obecny

4. Tadeusz Synoracki obecny

5. Mirosława Nowak obecna

6. Andrzej Bielecki obecny

7. Irena Wojewódzka-Kucz obecna

8. Tomasz Kranc obecny

9. Ryszard Cieśliński obecny

10. Marceli Marzyński obecny

11. Jerzy Springer obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
4. Sławomir Brodowski – kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Kastratu i

Gospodarki Nieruchomościami

5. Krzysztof Poszwa – sekretarz Komisji bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście

Wągrowieckim
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

Tematyka posiedzenia:
Omówienie materiałów na sesję.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Pan Sławomir Brodowski kierownik  Wydziału Geodezji, Kartografii, Kastratu i
Gospodarki Nieruchomościami przedstawia zebranym projekt uchwału RPW
dotyczący zmiany w budżecie Powiatu Wągrowieckiego na 2006 rok. Na początku
roku Powiatowy Fundusz Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym
został zasilony kwotą dotacji 100 000 zł z Centralnego Funduszu Gospodarki
Zasobem geodezyjnym i Kartograficznym. Wraz z środkami własnymi w kwocie
179 740 zł pieniądze te zostaną przeznaczone na modernizację ewidencji gruntów
i założenie ewidencji budynków dla miasta Skoki, Gołańcz oraz na założenie
ewidencji budynków i lokali dla obrębu Damasławek i Łekno.

Pan Krzysztof Poszwa Sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy
Staroście Wągrowieckim przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 2005
rok w zakresie:

- cena zagrożeń porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli,
- opiniowanie pracy Policji i innych powiatowych służb,
- przygotowanie projektu powiatowego programu  zapobiegania przestępczości

oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli,
- opiniowanie aktów prawa miejscowego,
- opiniowanie projektów budżetu powiatu,
- opiniowanie zleconych przez starostę innych zagadnień dotyczących porządku

publicznego i bezpieczeństwa obywateli.
Radny Jerzy Sprinter zwrócił uwagę na brak płotów przeciwśnieżnych przy

drogach powiatowych i innych oraz zwróci ł uwagę na braki informacji do kogo
dzwonić w razie zagrożenia.

Radny Marceli Murzyński poprosił pana K. Poszwę o przedstawienie miejsc
niebezpiecznych na Rocha powiatu wągrowieckiego. Pan K. Poszwa zgodnie z
kanonami prawa odpowiada, ze jest brak takich miejsc.

Radny Jerzy Piasecki poprosił pana K. Poszwę o przedstawienie informacji, jak i
czy jest realizowane przez Policję oraz inne służby zabezpieczenie ludzi
bezdomnych z terenu powiatu przed zamarznięciem. Pan K. Poszwa informuje, że
Policja nadzoruje wszystkie znane jej miejsca przebywania ludzi bezdomnych.

Przewodniczący komisji Lech Pluciński przypomina, że na terenie powiatu
znajduje się noclegownia, a także w razie potrzeby można kierować bezdomnych
do Antoniewa.
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

1.1  Zapytania
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.4   Wnioski

W związku z trudnymi warunkami atmosferycznymi jakie panują obecnie w Polsce,
Komisja zwraca się z prośbą do Zarządu Powiatu o rozpatrzenie możliwości dofinansowania
zakupu sprzętu dla noclegowni w Wągrowcu.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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Do protokołu dołączono:
1. Plan finansowy funduszy celowych na 2006 rok.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

  ___________________________                        _______________________
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji
Jerzy Piasecki Lech Pluciński
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński

 


